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REPUBLIKA HRVATSKA 

  PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
               GRAD CRIKVENICA 
UO za financije, turizam i gospodarstvo 
Odsjek za gospodarstvo, turizam i projekte 
 
KLASA: 302-01/17-01/02 
UR. BROJ: 2107/01-05/12-20-16 
Crikvenica, 27. veljače 2020. 
 
 
Predmet: Zapisnik sa 7. sjednice Odbora za gospodarstvo održane 27. veljače 2020. g. 
s početkom u 10:00 sati u sali za sastanke Gradske uprave, Kralja Tomislava 85. 
 

Nazočni: 

1. Ivona Matošić Gašparović, zamjenica gradonačelnika 

2. Martin Kovačić, predstavnik Turističke agencije „Ulli Travel“  

3. Dario Smojver, direktor hostela „Karlovac“ 

4. Igor Spoja, predstavnik Udruženja obrtnika Grada Crikvenice i Vinodolske općine 

5. Dubravko Car, predstavnik Ceha koncesionara 

Opravdano odsutni: predsjednik Odbora Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Silvia 

Crnić, presjednik uprave tvrtke Jadran d.d. Goran Fabris, predsjednik Udruženja obrtnika 

Grada Crikvenice i Vinodolske općine Kristijan Košćić – zamjena Igor Spoja, predstavnik Ceha 

trgovaca Robert Bashota, direktor poliklinike Terme Selce dr. Ivan Brozičević, direktor tvrtke 

Invest Consult d.o.o. Gojko Ostojić, direktor tvrtke „Izgradnja“ d.o.o. Arsen Bistričić, direktor 

tvrtke Saint Alliance d.o.o. Miroslav Đipalo. 

Ostali prisutni: 

1. Ivona Blažević, direktorica Poduzetničkog centra „Vinodol“ 

2. Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo 

3. Snježana Sikirić, voditeljica Odsjeka za gospodarstvo, turizam i projekte 

4. Denisse Mandekić, viša stručna suradnica za gospodarstvo, turizam i projekte 

 

Sjednicu je otvorila zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović u ime predsjednika 

Odbora, g. Rukavine, koji nije u mogućnosti nazočiti sjednici Odbora. Utvrđeno je da na 

sjednici nema kvoruma te se o točkama dnevnog reda neće glasovati. Utvrđen je sljedeći 

dnevni red: 

1. Verifikacija Zapisnika sa 6. sjednice 
2. Prijedlog Programa mjera  poticanja poduzetništva na području grada Crikvenice 

za 2020. godinu – izvjestiteljica Snježana Sikirić 
3. Izvještaj o realizaciji projekta „Edukacijom do uspjeha“ – izvjestiteljica Snježana 

Sikirić 
4. Informacija o postupku recertifikacije Grada Crikvenice (BFC certifikat)  
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5. Izvještaj o stanju zaposlenosti/nezaposlenosti na području grada Crikvenice – 
izvjestiteljica Snježana Sikirić 

6. Razno. 
  

1. Ivona Matošić Gašparović je predložila verifikaciju Zapisnika sa 6. sjednice Odbora 

za gospodarstvo. Zapisnik je primljen na znanje. 

2. Prešlo se na drugu točku dnevnog reda, Prijedlog Programa mjera  poticanja 

poduzetništva na području grada Crikvenice za 2020. godinu o kojoj je izvijestila 

voditeljica Odsjeka za gospodarstvo, turizam i projekte Snježana Sikirić. Prijedlog je 

mjesec dana bio na e-savjetovanju na web stranici Grada Crikvenice te je u tom 

razdoblju zaprimljen jedan prijedlog g. Igora Ivančića, vlasnika obrta Foto Ivančić, koji 

je predložio da se njegovo zanimanje uvrsti u deficitarna budući da je jedini fotograf na 

širem području. Na tu temu se sastalo i Povjerenstvo za dodjelu potpora koje je stava 

da zanimanje fotograf nije deficitarno jer na području grada Crikvenice ima veći broj 

fotografa. Odbor se složio s tim stavom. Prijedlog programa mjera će se uputiti 

Gradskom vijeću na raspravu i donošenje. Nakon toga slijedi raspisivanje javnog 

poziva. Dogovoreno je da će za sastavljanje prijave i savjetovanje poduzetnicima i ove 

godine u prostorijama Udruženja obrtnika u Crikvenici na raspolaganju biti djelatnik 

Poduzetničkog centra „Vinodol“. Informacija o Programu mjera primljena je na znanje. 

3. Snježana Sikirić izvijestila je Odbor o realizaciji projekta „Edukacijom do uspjeha“ koji 

se i ove godine održavao svake srijede u veljači. Suorganizatori su bili Udruženje 

obrtnika Grada Crikvenice i Vinodolske općine, Ekonomski i Pravni fakultet Sveučilišta 

u Rijeci te Srednja škola dr. Antuna Barca. Ivona Matošić Gašparović je izvijestila 

članove Odbora da je projekt prošle godine nagrađen i na europskoj razini u kategoriji 

ulaganja u poduzetničke vještine. Na sjednici Odbora je prikazan i promotivni film za 

projekt „Edukacijom do uspjeha“ koji su osmislili i realizirali učenici Srednje škole dr. 

Antuna Barca sa svojim mentoricama te ih je za trud Grad Crikvenica nagradio 

tabletima. Članovi Odbora su primili na znanje informaciju o realizaciji projekta 

„Edukacijom do uspjeha“. 

4. O postupku recertifikacije Grada Crikvenice (BFC certifikat) izvijestila je Snježana 
Sikirić rekavši da je Grad Crikvenica dostavio svu potrebnu dokumentaciju za 
ispunjenje 10 kriterija za recertifikaciju. Evaluacijski posjet se održao u veljači te će 
rezultati recertifikacije biti poznati uskoro. Vjerujemo da ćemo obraniti titulu grada s 
povoljnim poslovnim okruženjem. Članovi Odbora su informaciju o recertifikaciji primili 
na znanje. 

5. Izvještaj o stanju zaposlenosti/nezaposlenosti na području grada Crikvenice dala 

je Snježana Sikirić. Jedan od ciljeva Programa mjera za poticanje poduzetništva na 

području grada Crikvenice je i povećanje zaposlenosti, odnosno smanjenje 

nezaposlenosti na području grada Crikvenice, a posebno većeg zapošljavanja mladih. 

Prema podacima HZZ-a,  stanje zaposlenosti ukazuje na pozitivna kretanja, odnosno 

na smanjenje nezaposlenosti. Analiza je pokazala da imamo razloga za zadovoljstvo s 

obzirom na činjenicu da smo ne samo dosegnuli broj zaposlenih iz godina prije krize, 

nego smo ga i premašili. Zaposlenost u 2018. godinu u odnosu na 2016. godinu porasla 

je za 21,3 %. Očit je pad nezaposlenosti, a naročito je pozitivno smanjenje udjela žena 

u broju nezaposlenih (s 58,10 % u 2016. godini na 55,21 % u 2019. godini), ali 

zabrinjava porast udjela nezaposlenih mladih do 29 godina (od 28,34 % u 2016. na 

29,17 % u 2019 godini).  Uočljiv ja rast zapošljavanja radnika s prebivalištem van Grada 

Crikvenice što su poduzetnici komentirali nezainteresiranošću mladih za zanimanja u 
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ugostiteljstvu i oslanjanjem na prihod od najma smještajnih kapaciteta i stavom da ne 

žele raditi za „male“ novce. 

6. Pod točkom Razno, Ivona Matošić Gašparović je najavila novi gradski program mjera 

samozapošljavanja koji će se nadovezivati na mjere HZZ-a s naglaskom na povećanje 

zaposlenosti mladih osoba na području grada. Prezentacija programa održat će se 

najesen. Pitala je članove Odbora imaju li problema sa zapošljavanjem stručnih 

kadrova i kakvih.  

Dario Smojver je napomenuo da ima kvalitetno osoblje koje se vraća svake godine, 

te zahvaljujući suradnji s karlovačkom Ugostiteljskom školom, učenici škole dolaze u 

hostel Karlovac na praksu, a najboljima se ponudi radni odnos. No, postaje sve teže 

naći stručni kadar jer mnogi ne žele raditi za ponuđenu plaću.  

Sličan problem ističu i Dubravko Car i Igor Spoja – iako na Zavodu za zapošljavanje 

ima prijavljenih potrebnih stručnih kadrova, mnogi ne žele prihvatiti posao, već samo 

ispune obvezu javljanja potencijalnom poslodavcu kako ne bi bili brisani iz evidencije 

Zavoda. Situacija na tržištu rada se očito promijenila, čemu je uveliko doprinijelo 

iseljavanje stanovništva kako bi radili u drugim zemljama Europske unije. 

 

Sjednica Odbora je završila u 11:00 sati. 

 

Zapisnik sastavila: 

Denisse Mandekić, univ. spec. oec., v.r.  

 

 

 


